

Styremøte 19.03.17

Tilstede: Gunnar Owe Gundersen, Isa Sørli, Bente Blaasvær, Kristin Knudsen, Mona Leithe, Paula Hals, Vilde Sæther, Caroline Gundersen, Arnt Bjerkås.

Sak 1, Møteplan:

Gunnar lager et forslag og presenterer denne for styret.

Blir ingen møter i juli.

Sak 2, Utestående fakturaer:

Gunnar lager et skriv ang ubetalte fakturaer. Denne vil inneholde en betalingsfrist, og mulige konsekvenser om de ikke blir betalt.

Sak 3, Underlaget i hallen:

Jobbes med å skaffe jordfræser:

Kristin skulle høre med felleskjøpet (fått tilbakemelding i etterkant på at de ikke hadde)

Gunnar hørte med Stein Aas (han hadde, han skulle ha 500,- for at vi skulle låne den, og 1000,- for å hente og bringe denne til oss)

Sak 4, Medlemsmøter:

Holdes i nærmeste fremtid.

Sak 5, Rideskole:

Opprette en rideskolegruppe som vil utarbeide en plan for hvordan vi skal få i gang en rideskole.

Gruppen består av:

Isa

Kristin

Vilde

Paula

Mona

Disse hadde møte mandag 20.03.

Sak 6, Stallansvarlig

Bente skal lage en rulleringsplan, neste stallansvarlig tar over i juni.

Sak 7, Ansvarlige personer

Utdanningskontakt: Bente

Kioskansvarlig: Christina er spurt av Caroline

Sak 8, Hestesport:

Isa skal ta en gjennomgang på hestesport, slik at kun de som er betalende medlemmer får hestesport.

Sak 9, Budsjett

Gunnar lager et budsjett og fremlegger det til styre.

Sak 10, Facebook:

Vile lager en ny Facebook side som er kun for registrerte medlemmer i klubben,

Sak 11, Klubbefekter:

Taes opp på første medlemsmøter for å finne ut hvor ønsket dette er.
Gunnar sjekker med Tess om evt priser.

Sak 12, Traktor:

Arnt gir en liten opplæring til de som kan og vil lære å kjøre traktoren for horving av bane.

Paddock/Møkkebeite

Gunnar sjekker med Laila og Frode om muligheten for å lage flere paddocker.